

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300603017	THEFACEBOO	K 35, 38, 42	11-08-2006	Facebook, Inc. (Delaware corporation) 156 University Avenue, Palo Alto, California 94301, USA.	WILKINSON & GRIST 6TH FLOOR, PRINCE'S BUILDING, CHATER ROAD, HONG KONG.
300852994	浪梵 LANUAN	25	23-05-2008	羅麥青中國內地 湖南省長沙市雨花區 窯 嶺南村 58號 1棟 1門 203號	天標知識產權代理有限公司 香港 中環德輔道中 162 號 通 用商業大廈 4 樓 404 室

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

301088424	IPS IPS	04-07-2008	IPS Limited Room 904, Wah Ying Cheong Central Building 158-164 Queen's Road Central HONG KONG	HONG KONG TRADEMARK & DESIGN PROTECTION AGENCY LTD. Room 1905, 19/F Lippo Centre Tower 2 89 Queensway Hong Kong
301115865	45	24-10-2008	NUOVO ISTITUTO CERTIFICAZIONE QUALITA' S.R.L. VIA GIOSUE' CARDUCCI 32 20123 MILANO ITALY	Deacons 3rd - 7th, 14th & 29th Floors Alexandra House, Central HONG KONG
301130093AB	@teetude 16, 25, 35	12-09-2008	City Dragon (H.K.) Limited Room 1801, Wing On Central Building, 26 Des Voeux Road C, Central, Hong Kong	City Dragon (H.K.) Limited Room 1801, Wing On Central Building, 26 Des Voeux Road C, Central, Hong Kong
301133801	(A) YODA ³⁶ (B) Yoda (C) yoda	03-10-2008	Pacific Investment Management Company LLC 840 Newport Center Drive, Suite 100, Newport Beach, California 92660, UNITED STATES	DLA Piper Hong Kong 40/F, Bank of China Tower, 1 Garden Road, Central, HONG KONG
301198080	GUCIE25 艾体格	03-10-2008	吳靈德 中國內地 浙江省 臨海市 桃渚鎮澗 二村 2-139 號	標準香港企業註冊服務有限公司 香港 九龍旺角彌敦道 678 號 華僑商業中心 15C